
EEC Trends 

Opublikowano: wtorek, 25 luty 2020 13:06

Odsłony: 4861

 Jerzy Buzek uczestniczył dziś w konferencji EEC Trends w Warszawie, poprzedzającej majowy

Europejski Kongres Gospodarczy (EEC).  

Rozpoznanie nowych kierunków i najważniejszych trendów kształtujących przyszłość polskiej i

europejskiej gospodarki to kluczowe zadanie konferencji EEC Trends.

Wraz z przedstawicielami rządu, ludźmi biznesu i ekspertami rozmawiał o kierunku polskiej i

europejskiej energetyki.

- Wszystkie kraje UE mają jakiś poziom zaawansowania na drodze ograniczania emisji,

ale w Polsce jest on szczególnie słaby i stoimy daleko od celu, jaki stawia UE. To nie jest

cel tylko UE, to także nasz cel. Skąd mamy brać węgiel dobrej jakości, nadal z Rosji? Jaki

to jest poziom bezpieczeństwa energetycznego? Odcinamy się od gazu z Rosji, aby nie

być zależnymi a jesteśmy zależni od węgla z Rosji. To bezsens  – mówił Jerzy

Buzek podczas EEC Trends w Warszawie. 

- Nie mamy wyjścia, musimy odchodzić od węgla, niezależnie od tego, czy jest Zielony

Ład czy go nie ma i czy się ktoś boi zmian klimatycznych czy nie - dodał europseł. 

- UE przyznaje, że są kraje, którym będzie trudniej przejść transformację energetyczną i

stąd pojawił się pomysł Funduszu Sprawiedliwej Transformacji. Zgłosiłem ten pomysł

pod koniec 2018 r., miał on obejmować 5 mld euro dla regionów w 12 krajach UE -

podkreślał Jerzy Buzek, omawiajac Europejski Zielony Ład. 
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